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中秋明月圆又圆，老老少少人团聚，甜甜蜜美情有缘，顺顺当当心事圆，和和气气好人缘，源源不断聚财源，温温馨馨幸福圆。祝你人生左右逢源，圆圆满满!以下是为您整理的《中秋节同学英文祝福语》，供大家赏阅。>【篇一】中秋节同学英文祝福语 1、Like ...
中秋明月圆又圆，老老少少人团聚，甜甜蜜美情有缘，顺顺当当心事圆，和和气气好人缘，源源不断聚财源，温温馨馨幸福圆。祝你人生左右逢源，圆圆满满!以下是为您整理的《中秋节同学英文祝福语》，供大家赏阅。
>【篇一】中秋节同学英文祝福语
1、Like the moon，you my possession；Into the sweet cakes，blessed with a heart，I hope you live every day like the moon 15 as a success.
一样的月光，在你我的身上；送上香甜的月饼，连同一颗祝福的心，希望你过得每一天都像十五的月亮一样圆满成功。
2、I please a mosquito looking for the most lovable you，it will tell you I want you，and ask it for me Truth between kindsfold you，as it will for me to send you a lot of red envelopes.I hope I was the first one you wish a happy Mid-Autumn Festival！
我拜托一只最可爱的蚊子去找你，它会告诉你我很想你，并请它替我亲亲你，因为它会替我送上很多红包给你，希望我是第一个祝福你中秋快乐的人！
3、August is not altogether gifts Clockwork SMS bless you，healthy and happy longer with you，good luck and you are not isolated，there let me tell you，the God of Wealth already follow you.
八月中秋不送礼，发条短信祝福你，健康快乐长伴你，好运和你不分离，还有让我告诉你，财神已经跟随你。
4、By Jun associated with the lack of a full moon to share this point of time！
誓与君相伴月缺至月圆共度此时至此生！
5、On a night，the night you and me，you just gently Road to the sound of my Beauty wish you happy holidays！
有月的夜晚，有你和我的夜晚，只想轻轻的向你道声，我的佳人祝你节日快乐！
6、I wish a happy Mid-Autumn Festival，one more round full moon！
祝中秋节快乐，月圆人更圆！
7、You kept me fairly well-off to tomorrow！
你奔小康我来鼓劲，为了明天我们前进！
8、Sound blessing for me to breeze transmission，whereas caring for the occasional water I placed，although not often rode together，but it always about you.
声声祝福请微风替我传送，缕缕关怀托流水替我寄予，虽然忙忙碌碌无法常相聚，但却时时刻刻把你惦记。
9、The mid-autumn，particularly to you.
月到中秋，分外想你。
10、The Mid-Autumn Festival，no longer pin，but sent sentence，as a clay： At this point do not hear each other，China is willing to monthly flow Zhao Jun.
中秋佳节，无以为寄，但送此句，以表吾心：此时相望不相闻，愿逐月华流照君。
11、The long-simmering creativity to the autumn wind，to the interpretation of its Acacia melody；Alice hope to reunite the hearts leap in space，the Moon Palace osmanthus trees to Syria under an eternal theme.
把酝酿已久的创意交给秋风，任其去演绎相思的旋律；让翘盼团聚的心跃上太空，在月宫桂树下再叙永恒的主题。
12、Happy Mid-autumn Festival！I wish you a happy Mid-autumn Festival.
祝你中秋节快乐！
13、I carefully done two cakes， one gave you，wish you happy holidays and all the best， youthful beauty，gave himself a blessed I know you.
我用心做两个月饼，一个送给你、祝愿你节日快乐、事事如意、青春美丽，一个送给自己，祝福我认识了你。
14、The Mid-Autumn Festival is a long epic will never be long estrogen；The family is an immortal flame burning forever forever warmth；Love is an altar wine too warm，never indulging fans forever！
中秋是一首长篇史诗，永远漫长永远动情；亲情是一团不灭火焰，永远燃烧永远温暖；爱情是一坛温过美酒，永远劳神永远醉心！
15、The most beautiful holiday，you want to send a special blessing.
这个最美丽的节日，想送你最特别的祝福。
>【篇二】中秋节同学英文祝福语
1、祝你的事业和生活像那中秋的圆月一样，亮亮堂堂，圆圆满满!wish your career and life as it phases of the Mid-Autumn Festival, bright bright, festive!
2、借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意。 I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: I wish you all the best and every success.
3、采一轮松间明月供你观赏，织一件秋日的凉爽为你披上，斟一杯月宫的琼浆醉你心上，做一份仲秋的祝福圆你梦乡。An inter-mining Mingyue for your viewing, weave a cool autumn you covered, as appropriate pieces of glass Moon Palace drunken your heart, and do a blessing Zhong Yuan your dreams.
4、我用心做两个月饼，一个送给你、祝愿你节日快乐、事事如意、青春美丽，一个送给自己，祝福我认识了你。I carefully done two cakes, one gave you, wish you happy holidays and all the best, youthful beauty, gave himself a blessed I know you.
5、这个最美丽的节日，想送你最特别的祝福。The most beautiful holiday, you want to send a special blessing.
6、试着寻找最华丽的祝词，我没能做到。Try to find the most beautiful message, I did not do.
7、一句最朴实的话：中秋快乐!One of the most simple: a happy Mid-Autumn Festival!
8、又是一年月圆夜，月下为你许三愿：一愿美梦好似月儿圆，二愿日子更比月饼甜，三愿美貌犹如月中仙。a full moon night, on three-under for you to: a child to dream of a round like, two days more than willing to sweet cakes, like beauty to three months cents.
9、刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。Just off the beautiful Chang E, ushered in the birthday of the motherland.
10、中秋是一首长篇史诗，永远漫长永远动情;亲情是一团不灭火焰，永远燃烧永远温暖;爱情是一坛温过美酒，永远劳神永远醉心!The Mid-Autumn Festival is a long epic will never be long estrogen; The family is an immortal flame burning forever forever warmth; Love is an altar wine too warm, never indulging fans forever!
11、你奔小康我来鼓劲，为了明天我们前进! You kept me fairly well-off to tomorrow!
12、声声祝福请微风替我传送，缕缕关怀托流水替我寄予，虽然忙忙碌碌无法常相聚，但却时时刻刻把你惦记。Sound blessing for me to breeze transmission, whereas caring for the occasional water I placed, although not often rode together, but it always about you.
13、声声祝福请微风替我传送，缕缕关怀托流水替我寄予，虽然忙忙碌碌无法常相聚，但却时时刻刻把你惦记。Sound blessing for me to breeze transmission, whereas caring for the occasional water I placed, although not often rode together, but it always about you.
14、就知道明天你会被铺天盖地的短信包围，英明的我一早就让祝福跨过高山越过高楼大厦穿过大街小巷，闪过卖茶叶蛋的老太太，钻进你的耳朵：中秋快乐!You will know tomorrow will be omnipresent SMS surrounded the outset let me wise blessing over high-rise buildings across the mountains through the streets, and passed the old lady selling tea, into your ear: a happy Mid-Autumn Festival!
15、传统的节日里，我们总会有那种很传统的愿望：花常开、月常圆、人常在……中秋节快乐。The traditional festival, we will always be a very traditional kind of desire: a regular flower, Yuan, Chang, who often ... happy Mid-Autumn Festival.
>【篇三】中秋节同学英文祝福语
1、I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: I wish you all the best and every success.
借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意。
2、I wish your career and life as it phases of the Mid-Autumn Festival,bright bright,festive!
祝你的事业和生活像那中秋的圆月一样，亮亮堂堂，圆圆满满!
3、Please accept our wishes for you and yours for a happy Mid-autumn day!
请接受我们对你以及你全家的祝福，祝你们中秋快乐!
4、Wish you and yours a happy holiday on this gathering day.
在这团聚的日子里祝你全家节日快乐。
5、An inter-mining Mingyue for your viewing,weave a cool autumn you covered,as appropriate pieces of glass Moon Palace drunken your heart,and do a blessing Zhong Yuan your dreams.
采一轮松间明月供你观赏，织一件秋日的凉爽为你披上，斟一杯月宫的琼浆醉你心上，做一份仲秋的祝福圆你梦乡。
6、Just off the beautiful Chang E,ushered in the birthday of the motherland.
刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。
7、One of the most simple: a happy Mid-Autumn Festival!
一句最朴实的话：中秋快乐!
8、An inter-mining Mingyue for your viewing, weave a cool autumn you covered,as appropriate pieces of glass Moon Palace drunken your heart,and do a blessing Zhong Yuan your dreams.
采一轮松间明月供你观赏，织一件秋日的凉爽为你披上，斟一杯月宫的琼浆醉你心上，做一份仲秋的祝福圆你梦乡。
9、Autumn setting pegged the horizon,a rebel hearts miss Tim;Lonely Chang\'e air time dance Antimasque anyone sit back;I Curative days I can form a thousand miles can also Chan.
金秋圆月挂天边，浪子心中思念添;寂寞嫦娥空际舞，八戒被贬为那般;我予汝心天可表，千里也能共婵娟。
10、The Mid-Autumn Moon,quietly hung in the window.
中秋的月亮，在窗外静静地悬着。
11、The traditional festival,we will always be a very traditional kind of desire: a regular flower,Yuan,Chang,who often happy Mid-Autumn Festival.
传统的节日里，我们总会有那种很传统的愿望：花常开、月常圆、人常在……中秋节快乐。
12、On this mid-autumn festive day,I hope spring breeze caresses you,family care for you,love bathes you,God of wealth favors you,friends follow you,I bless you and the star of fortune shines upon you all the way!
愿中秋佳节：春风洋溢您、家人关心您、爱情滋润您、财神宠幸您、朋友忠于您、我会祝福您、幸运之星永远照着您!
13、Would you like to go and admire the beauty of the moon with me tonight?
今晚能邀你一同赏月吗?
14、The most beautiful holiday,you want to send a special blessing.
这个最美丽的节日，想送你最特别的祝福。
15、Season\'s greetings and sincere wishes for a bright and happy Mid-autumn day!
献上节日的祝福与问候，愿你拥有一个充满生机和快乐的中秋节!
16、Like the moon,you my possession;Into the sweet cakes,blessed with a heart,I hope you live every day like the moon 15 as a success.
一样的月光，在你我的身上;送上香甜的月饼，连同一颗祝福的心，希望你过得每一天都像十五的月亮一样圆满成功。
17、I please a mosquito looking for the most lovable you,it will tell you I want you,and ask it for me Truth between kindsfold you,as it will for me to send you a lot of red envelopes.I hope I was the first one you wish a happy Mid-Autumn Festival!
我拜托一只最可爱的蚊子去找你，它会告诉你我很想你，并请它替我亲亲你，因为它会替我送上很多*给你，希望我是第一个祝福你中秋快乐的人!
18、August is not altogether gifts Clockwork SMS bless you,healthy and happy longer with you,good luck and you are not isolated,there let me tell you,the God of Wealth already follow you.
八月中秋不送礼，发条短信祝福你，健康快乐长伴你，好运和你不分离，还有让我告诉你，财神已经跟随你。
19、By Jun associated with the lack of a full moon to share this point of time!
誓与君相伴月缺至月圆共度此时至此生!
20、On a night,the night you and me,you just gently Road to the sound of my Beauty wish you happy holidays!
有月的夜晚，有你和我的夜晚，只想轻轻的向你道声，我的佳人祝你节日快乐!
21、I wish a happy Mid-Autumn Festival,one more round full moon!
祝中秋节快乐，月圆人更圆!
22、You kept me fairly well-off to tomorrow!
你奔小康我来鼓劲，为了明天我们前进!
23、Sound blessing for me to breeze transmission,whereas caring for the occasional water I placed,although not often rode together,but it always about you.
声声祝福请微风替我传送，缕缕关怀托流水替我寄予，虽然忙忙碌碌无法常相聚，但却时时刻刻把你惦记。
24、The mid-autumn,particularly to you.
月到中秋，分外想你。
25、The Mid-Autumn Festival,no longer pin,but sent sentence,as a clay: At this point do not hear each other,China is willing to monthly flow Zhao Jun.
中秋佳节，无以为寄，但送此句，以表吾心：此时相望不相闻，愿逐月华流照君。
26、The long-simmering creativity to the autumn wind,to the interpretation of its Acacia melody;Alice hope to reunite the hearts leap in space,the Moon Palace osmanthus trees to Syria under an eternal theme.
把酝酿已久的创意交给秋风，任其去演绎相思的旋律;让翘盼团聚的心跃上太空，在月宫桂树下再叙永恒的主题。
27、Happy Mid-autumn Festival!I wish you a happy Mid-autumn Festival.
祝你中秋节快乐!
28、I carefully done two cakes, one gave you,wish you happy holidays and all the best, youthful beauty,gave himself a blessed I know you.
我用心做两个月饼，一个送给你、祝愿你节日快乐、事事如意、青春美丽，一个送给自己，祝福我认识了你。
29、The Mid-Autumn Festival is a long epic will never be long estrogen;The family is an immortal flame burning forever forever warmth;Love is an altar wine too warm,never indulging fans forever!
中秋是一*篇史诗，永远漫长永远动情;亲情是一团不灭火焰，永远燃烧永远温暖;爱情是一坛温过美酒，永远劳神永远醉心!
30、The most beautiful holiday,you want to send a special blessing.
这个最美丽的节日，想送你最特别的祝福。
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